
第26届全国新课标英语等级测试 小学二级

第一部分 听力 
听录音，选择与你所听单词相符的图片。每个单词只读一遍。

1. table   2. winter   3. present   4. heavy   5. toothache

二、听录音，根据你所听到的句子，选择最恰当的应答。每个句子读两遍。
Whose schoolbag is this?

7. What does your sister do?
8. When is Teachers’ Day?

9. Where will he go tomorrow?
10. Were there lots of trees over there?
三、听五段对话，根据对话内容，从下面所给的选项中选择最佳答案。每段对话读两遍。
11. B: Excuse me, where is the nearest supermarket?

W: Walk along the street and turn left at the first traffic lights.

12. G: Why are you waiting for a bus here, Bob?

B: Because my bike is broken, I can’t ride to school today.

13. B: Hi, Mary. Do you have a computer?

G: What for, Henry?

B: I want to write an e-mail to my friend Lisa.

14. G: Jack, would you like to see a film with me this afternoon?

B: I’d love to, but I’m going to play in a basketball match this afternoon. How about this evening?

G: That’s OK.

15. G: What did you do last weekend, Albert?

B: I visited my grandparents. What about you, Susan?

G: I went to the zoo with my parents.

四、听短文，记录关键信息，补全下面的短文。每空限填一词。短文读两遍。
M&F: Do you know Big Ben? It’s a famous clock tower in London. Every hour, it bongs the number of hours to tell the time. It did this for 157 years. The city is going to fix it. Workers will clean its clock and repair the glass. They will also fix the hands. After that, Big Ben will live longer in the future. From August 21st, 2017 to 2021, Big Ben started to keep quiet. Will you miss the sound of Big Ben? Don’t worry. It will bong for important days like New Year’s Eve.
口试部分录音
M: 

1. What day is it today? 

2. How do you go to school every day?

3. What was the weather like yesterday? 

4. What did you do last Sunday?

5. What will you do tomorrow?

F: Look at the pictures carefully and talk about them. You can say something according to the following key questions: 

1. What is Ben doing?

2. What are many people doing? And then what does Ben do?

3. What does a woman say to Ben? 

4. What does Ben say and then what does he do?
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